
PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA 18/22

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 24.10.2022 klo 16.00

Paikka: RUU D101 Juho

Läsnä: Tiia Hallamaa

Ella Hulanmäki

Heidi Hakamäki

Minea Nirhamo

Emma Kola

Siru Kirkelä

Sara Kangassuo

Saara Kaarakainen

Saaga Rissanen

Vilma Komulainen poistui 17.44.

Jimi Rytkönen saapui 18.00.

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Tiia Hallamaa avasi kokouksen klo 16.01.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslistaan esitettiin lisättäväksi

Kohtaan Toimikuntakuulumiset 5.4. YVV-toimikunta

Kohtaan Tulevat tapahtumat 8.1. Lokakuun hengailuilta, Alkulähde, 24.10.

Kohtaan Tulevat tapahtumat 8.6. Pedagon poikkarietkot, Koas Harju, 3.11.



Kohtaan Yhteistyö 13.2. Yhteistyö Positive Kuntoklubi

Kohtaan Yhteistyö 13.3. Suomen luokanopettajat ry

ja poistettavaksi

Kohdasta Toimikuntakuulumiset 5.2. Opintoasiatoimikunta

Tämän jälkeen hyväksyttiin tarkasteltavaksi kokouksen työjärjestyksenä.

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Saara Kaarakainen ja Minea Nirhamo.

5. Toimikuntien kuulumiset

5.1. Ympäristövaliokunta

Ympäristövastaava Sara Kangassuo osallistui ympäristövaliokunnan kokoukseen

10.10. Kokouksessa esiteltiin yliopiston uusi ympäristöohjelma, jossa painottuu

etenkin planetaarinen hyvinvointi.

Lisäksi käytiin läpi JYYn ympäristövaliokunnan tekemä ohje ympäristöohjelman

tekemiseen. Käytetään tätä apuna Pedagon ympäristöohjelmaa laadittaessa.

5.2. Pedagoginen toimikunta ja OPS

Osallistuttiin tiedekunnan Tulevaisuustyöpajaan 11.10., joka on osa OPSin

päivitysprosessia. Käsiteltiin opetussuunnitelmaa laajemmin ja tavoitteista,

minkälaisen OPSin haluamme rakentaa.

5.3. YVV-toimikunta



Ella Hulanmäki kävi YVV-toimikunnan kokouksessa 24.10. Kokouksessa kerrottiin

muun muassa väitöskirjajoulukalenterin julkaisemisesta Twitteriin sekä mietittiin

seuraavan vuoden OKL:n juhlajulkaisua.

Matti Rautiainen on koonnut OKL:n julkaisemat tiedotteet ja niitä on tarkasteltu.

Laitos pohti ulostuloa koskien polarisaatiota esimerkiksi Helsingin Sanomissa.

6. Hallinto

6.1. Toimintasuunnitelma 2023

Käytiin läpi toimintasuunnitelma vuodelle 2023 ja siihen kommentoidut

muutosehdotukset.

6.2. Talousarvio 2023

Käytiin läpi talousarvio vuodelle 2023.

6.3. Yhdenvertaisuusohjelma 2023-25

Käytiin läpi yhdenvertaisuusohjelma 2023-25.

Verrattiin toimintasuunnitelmaa sekä yhdenvertaisuusohjelmaa keskenään ja tehtiin

joitain muutoksia epäjohdonmukaisuuksiin.

6.4. Hallituksen koko kaudella 2023

Sääntömuutos ei astu voimaan heti syyskokouksessa. Hallituksen koko pysyy edelleen

samana 10+2.

7. Menneet tapahtumat

7.1. Vuosijuhlat, Gradian Priimus, 7.10.



Onnistunut tapahtuma. Priimukselta kiiteltiin pedagolaisten aktiivisuutta niin

järjestelyjen kuin siivoamisen osalta.

Saatiin paljon palautetta, 20 kappaletta. Palautteen antaneista 15 antoi arvosanan viisi.

Mukaan mahtui myös yksi ykkönen. 19 koki tapahtuman olleen turvallinen ja yksi

antoi kolmosen.

Tilaa, ohjelmaa ja aikataulusta kehuttiin. Kritiikkiä saatiin kasvisruoasta, bingosta ja

sitsilauluista. Saatiin myös palautetta siitä, että tapahtuman järjestäjät eivät saaneet

alennusta.

Varapuheenjohtaja Ella Hulanmäki kehui vujutiimin toimintaa ja kertoi järjestävänsä

vujutiimille karonkan, jossa käydään tapahtuma ja siitä saadut palautteet läpi.

7.2. Sillis, Valorinne, 8.10.

Saatiin 17 palautetta, lähes kaikki antoivat tapahtumalle arvosanaksi nelosen tai

vitosen. Samanlaiseen tapahtumaan tultaisiin mielellään uudestaankin.

Dildobingoa toivottiin järjestettäväksi jatkossa myöhemmin. Jonot ruokarekkaan

venyivät pitkiksi, sillä paikalla oli vain yksi työntekijä.

Tauko 17.01 - 17.07.

7.3. Jyväspeksi, C-rakennus, 10.10.

Oli hyvä esitys.

Laskujen mukaan 18/20 Pedagon kannasta ostetuista lipuista käytettiin.

7.4. Kirjakerho, Alkulähde, 11.10.

Käsiteltiin kirjaa ja hengailtiin. Paikalla 14 henkilöä.



7.5. Wings & Wisa, Revolution, 12.10.

Ilmoittautuneita oli noin 70.

Saatiin hyvää palautetta sekä tapahtumaan osallistuneilta että Revolutionin

henkilökunnalta. Osallistujien palaute lähinnä vitosia ja nelosia, yksittäinen

kolmonen. Kehuttiin erityisesti tapahtuman rentoutta, ilmapiiriä, rakennetta ja itse

visaa.

Palautteessa toivottiin pidempää vastausaikaa ja todettiin kysymysten olleen

haastavia. Toivottiin enemmän laajempia, yleistietoutta vaativia kysymyksiä.

Toivottiin vastaavia tapahtumia lisää.

7.6. Kasvatustieteilijöiden työelämäpäivä HATKAT, Ruusupuisto, 13.10.

Emile ry:n järjestämä tapahtuma, jota toivottiin mainostettavaksi myös Pedagon

viestintäkanavissa.

Viestinnän suhteen tuli informaatiokatkos eikä tapahtumaa mainostettu.

7.7. SOOLin järjestökurssi 15-16.10.

Emma Kola, Minea Nirhamo ja Atte Urama osallistuivat.

Tärkeitä päivämääriä:

- Educa messut 27.1.

- Järjestökurssi 11.-12.2.

- Liittokokous 15.-16.4.

Kokouksessa käytiin läpi järjestökurssilla nousseita ajatuksia ja ideoita:

Pedagon turvallisempaan tilaan liittyvä toiminta on tällä hetkellä hyvin

ratkaisukeskeistä. Toimintaa kehittääkseen Pedagon tulisi huomioida jatkossa



paremmin tunnetuen saaminen sekä muistaa kysyä, mitä asianomainen toivoo asian

käsittelyltä.

Opetusharjoittelut herättävät paljon ajatuksia, joita opiskelijat varmasti mieluusti

jakaisivat keskenään. Mietittiin esimerkiksi rentoa tapahtumaa, jossa jäsenet voisivat

kertoa kokemuksista ja odotuksista. Hyödynnetään myös SOOLin kattavaa

materiaalia opetusharjoittelun toteutuksesta, velvollisuuksista ja oikeuksista.

Kestävään kehitykseen liittyen nousi esille, että useilla ainejärjestöillä on

tapahtumissa ruokina pelkkä kasvisvaihtoehto. Esimerkiksi sitseillä veke-hampparit

tai mozzarella-pizza. Keskusteltiin, voitaisiinko Pedagossa toimia samoin. Pedagolla

on kuitenkin jatkuvana teemana kestävä kehitys. Kasvisruoka myös yksinkertaistaisi

esimerkiksi sitsien ruokapolitiikkaa.

Kestävään kehitykseen liittyen keskusteltiin myös kasvisten kirppiksestä, jota ei tällä

kaudella ole järjestetty. Perinteisesti Pedago on ottanut tapahtuman järjestämisessä

vetovastuun. Halukkuutta yhteiseen live-tapahtumaan löytyy. Myös tänä vuonna

ennen Pedagon vujuja ollutta vujukirppis-tempausta voisi laajentaa suuremmalle

yleisölle.

Mietittiin, onko edunvalvoja tai edunvalvontavastaava terminä vaikeasti hahmotettava

tai saavutettava. Tulisiko pestien nimien kertoa enemmän, mitä ne sisältävät, jotta

rivijäsen ymmärtäisi syvemmin minkälaista toimintaa hallituksessa toteutetaan.

Järjestökurssilla puhuttiin esimerkiksi hyvinvointivastaavasta ja opintovastaavasta.

Laitoksen kanssa voitaisiin järjestää yhteistyötapahtuma esimerkiksi niin, että jäsenet

saisivat ennen tapahtumaa laittaa anonyymejä kysymyksiä, joihin tapahtumassa sitten

vastattaisiin. Näin myös kynnys osallistua keskusteluun voisi olla aiempaa matalampi.

Hallintoa koskien ehdotettiin How to hallitus -illan järjestämistä ennen syyskokousta.

Kyseessä olisi tilaisuus, jossa jäsenistö saisi rennosti kysellä hallitustoiminnasta.

Samalla kirkastettaisiin jäsenistölle Pedagon toimintaa ja mahdollisesti saataisiin

uusia kehitysideoita. Hallituksen toimintaa ylipäätään halutaan enemmän jäsenistön



saataville. Iltakoulut eivät ole olleet toimiva ratkaisu tähän. Muistutetaan, että

ainejärjestötoiminta ei ole rakettitiedettä ja kaipaa uusia näkökulmia jatkuvasti.

Keskusteltiin siitä, miten toimihenkilöille saataisiin tasavertainen olo hallitukseen

verrattuna.

Vujuihin liittyen keskusteltiin siitä, miten soolilaiset saataisiin paremmin näkyville

sekä mahdollisesti alennuksen myöntämisestä kutsuvieraille. Kutsuvieraat ovat myös

opiskelijoita, jotka maksavat edustustehtävät itse. Haluamme, että jatkossa vujuilla

näkyisi paremmin myös Pedagon verkostot ympäri Suomen.

Järjestökurssilla ideoitiin myös tulevan kauden yhteistöitä, kuten Oka ry x Pedago ry

yhteissitsejä Himoksella sekä Jano ry x Pedago ry yhteissitsejä. Lisätään

poikkitieteellisyyttä nyt kun koronan jälkeen ollaan saatu oma tapahtumatoiminta

käyntiin.

Tulevan vuoden PJR:lle mukaan uusia kaupunkeja: Helsinki ja Rovaniemi

ilmoittaneet halukkuutensa osallistua risteilylle.

Pedagon esteettömyys-checklist ja sen käyttöohjeet on jaettu SOOLin järjestökurssilla

olleille.

8. Tulevat tapahtumat

8.1. Lokakuun hengailuilta, Alkulähde, 24.10.

Lautapeli-ilta, jonka tutorit järjestävät.

8.2.Syyskokous, Ilokivi, 26.10.

Muistuteltiin kokoukseen leipovia kokouseväiden tekemisestä. Kahvit tilataan

Ilokiveltä.



Sihteerit kyselivät, tarvitseeko kaikkien ehdotettavien ja ehdottajien nimet kirjoittaa.

Varmistetaan Petrolta, onko ok kirjata vain niiden nimet, jotka vastaavat ehdotukseen

myöntävästi.

Varmistettiin vielä, että jokaiselle on selkeää oma rooli ja että kaikkiin ehdotuksiin ja

esittelyihin on valittu joku.

Saara Kaarakainen ja Heidi Hakamäki tarkistavat jäsenyydet paikan päällä, Emma

Kola Zoomin puolella.

8.3. Taidetta ja käsitöitä, Kasvisto, 27.10.

Rentoa hengailua Kasvistolla käsitöiden ja maalailun merkeissä.

Laitettiin ulos juuri ennen kokousta.

Tiia Hallamaa avaa ovet, koska ehtineet mennä jo lukkoon. Ilmoitellaan vielä

talkkarille, että ollaan Kasvistolla illalla.

8.4. Pedago X Fokus Pyjamabile -sitsit, Tilia, 1.11.

Tapahtuma julkaistiin kokousta edeltävän viikon keskiviikkona.

Ilmoittautuneita tällä hetkellä 48. Pedagon kiintiö on loppuunmyyty. Fokuksen

kiintiössä vielä lippuja jäljellä.

Lippu maksaa 7,50 € (sis. 2 hampurilaista, pientä suolaista ja makeaa sekä yhden

alkoholittoman shotin).

Ruoat tilataan etukäteen Woltilla Seppälän Prisman Hesburgerista. Tiia Hallamaa

hakee ruokatilauksesta kulukorvausta.

Toastmasterit: Sanni Takala ja Ann-Mari Karhunen.



8.5. Haalarikastajaiset, Yläkaupungin Ale Pub 3.11.

Tapahtuma tuli ulos juuri ennen kokousta. Tapahtumaan oli ehtinyt jo ilmoittautua

yksi jamkilainen ja hänen ilmoittautumisensa poistettiin.

Turvahenkilöt: Saara Kaarakainen ja Atte Urama

8.6. Pedagon poikkarietkot, Koas Harju, 3.11.

Luvassa rentoa etkoilua. Ei lämmitetä saunaa.

Tulossa ulos pian. Tulee ilmoittautuminen, sillä tilaan mahtuu vain 30 henkilöä.

Muistuteltiin hallituslaisia vastaamaan hallituskantapolliin.

Turvahenkilöt: Siru Kirkelä ja Kerttu Häkkinen

8.7.Kirjakerho, Alkulähde, 9.11.

Ei kummempia.

8.8. Pikkujouluristeily, välillä Jyväskylä-Tukholma, 10.-11.11.

Kaikki kunnossa. Laiva lähtee jo parin viikon päästä.

8.9. Hyvinvointivohvelit SOOLin kanssa, 15.11.

Kirjastolla B347 Koski klo 14-16.30.

SOOL maksaa tarjoilut eli vohvelit ja mehut.

8.10. Viiniä ja maalausta, Café Europa, 22.11.

Laitettu viestiä Café Europalle ja sovittu Wine wednesdayn tarjoukset. Odotetaan

vielä vastausta alkoholittomista tarjouksista.



Pieni osallistumismaksu on tulossa. Tällä kustannetaan maalaustarvikkeet.

Korvaava tapahtuma vujujen alla olleelle viinien maistelulle, jota ei järjestetty

vähäisen osallistujamäärän vuoksi.

8.11. Tilintyhjentäjäiset, Aalto-sali, 5.12.

Siirretty uudelle päivämäärälle: 8.12.

Alkuperäinen artisti vaihtuu, jotta pysytään budjetissa.

9. Talous

Talousvastaavat eivät olleet paikalla kokouksessa, joten he laittavat Talous-kohdan

tiedot sihteerille ja ne kirjataan pöytäkirjaan kokouksen jälkeen.

Tilin saldo: 18 142,49 €

Jäsenmäärä: 346

Taloustiimin terkut: Yksi jäsen on maksanut vanhan jäsenmaksun.

Maksettuja summia:

24Rent 6.10.2022

52,00 €

Auton vuokraus 40€ + lisätunti 12€ Silliksen ostokset

Maksetut laskut:

Matkapojat Oy 13.10.2022

63 390,00 €

PJR Lasku

Nurkkagym Oy 10.10.2022



730,00 €

Silliksen DJ:n palkkio

Soitin Jylhä / Stroko Oy 14.10.2022

440,00 €

Äänentoistolaitevuokraus sekä äänentoisto ja valolaitevuokraus

LAAJIS OY 14.10.2022

300,00€

Sumopuvut

MH SERVICE OY 14.10.2022

365,80 €

Järkkärit sillikselle

HEF Group Oy 14.10.2022

1 621,86 €

Merkkimaksut

Jyväs Media Oy 14.10.2022

300,01 €

Karaokesetti asennettuna Sillikselle

Suomen Keikkalasku 14.10.2022

1 500,00 €

Von Karman - Esiintymispalkkio: Pedago ry vuosijuhlien jatkot, @ Freetime

SISUSTUS KAISU-LEENA 14.10.2022

620,00 €

Vujujen valokuvaus

Keljon Järjestöyhdistys ry 14.10.2022

500,00 €

Valorinteen tilavuokra



HD-Group Oy 14.10.2022

4 277,00 €

Opiskelijahaalarit

MATKAPOJAT OY 18.10.2022

5 641,00 €

Rauman ja Turun lähtijöiden ruokia

Maksukorttien maksut:

K-Citymarket 10.10.2022

325,19 €

Silliksen snäksiostokset

BILTEMA SUOMI 10.10.2022

19,70 €

Sillikselle tapahtumahankintoja

K-Market Kymppi 23.9.2022

17,33 €

Yhdenvertaisuusohjelman päivitystilaisuuden herkut

Kulukorvaukset:

Emma Kola

102,23 €

Kulukorvaukset: Sillishankinnat

Heidi Hakamäki

25,89 €

Kulukorvaukset

Janetta Ottosson



60,49 €

Kulukorvaukset

9.1. JYY:n toiminta-avustushakemus

Täytettiin JYYn toiminta-avustushakemus.

Jimi Rytkönen saapui ajassa 18.00.

10. Tutor

Käsiteltiin ennen kohtaa 9 Talous.

Orientaativiikkojen läpikäynti ja rentoa illanviettoa luvassa.

Tutorit eivät ole vielä saaneet palkkiotaan.

Soihtukulkueen järjestäminen on aloitettu.

Vilma Komulainen poistui ajassa 17.44 ennen Talous-kohdan käsittelyä.

11. Viestintä

Muistuteltiin merkitsemään kalenteriin Pedagon pöhinöihin menevien tapahtumien

tapahtumapaikka.

Mietittiin, milloin hallituspestien esittelyvideot julkaistaan.

12. Yhdenvertaisuus

Testamenttia on päivitetty ja valmiin yhdenvertaisuusohjelman luonnoksen kanssa

ollaan menossa syyskokoukseen.

12.1. Yhteistyökumppanit ja häirintä



Jyväskylässä on ollut häirintätapauksia, muun muassa Pedagon yhteistyökumppanien

tiloissa kuten Freetimessä.

Jatkossa voitaisiin kriisiviestiä jäsenistölle päin asiasta esimerkiksi edunvalvonnan

osalta. Mietittiin myös yhteistyökumppaneihin yhteydessä olemista.

Nostettiin tässä kohtaa kokousta esille myös Varkaiden ja SOOLin kanssa ollut

tapaaminen.

Edunvalvojat ovat tavanneet Varkaiden puheenjohtajiston ja edunvalvojan sekä

SOOLin aluevastaavan kanssa. Varkaiden hallituksen tietoon oli tullut jäsenistöltä

päin, että Pedagon jäsenet ovat esimerkiksi Herkkuapproilla puhuneet alentavasti

varhaiskasvatuksen opiskelijoista.

Pedago aikoo vahvistaa yhteistyötä Varkaiden kanssa, jotta opiskelijoiden välille

syntynyt railo saataisiin pienemmäksi ja vastaavia tapauksia pystyttäisiin

ennaltaehkäisemään.

Mietittiin, tulisiko asiasta keskustella myös laitoksen tasolla.

13. Yhteistyö

Saara Kaarakainen on osallistunut JYYn järjestämälle yritysyhteistyövastaavien

järjestöaamiaiselle.

Tapaamisella on noussut esille mediakortin käyttöönotto ja sen hyödyt. Mediakorttiin

kirjataan ylös omat yhteistyökumppanit sekä yhteistöiden kulmakivet.

Aamiaisella keskusteltiin myös tarkemmasta CRM:n päivittämisestä. CRM tarkoittaa,

että pidetään kirjaa siitä, mihin yrityksiin ja miksi ollaan oltu yhteydessä.

13.1. Haalaritilaus

Haalarit tuloillaan aikataulussa.



Lasku välitetty talouden sähköpostiin.

13.2. Yhteistyö Positive kuntoklubi

Yhteistyö jäi keväällä kesäloman lähestyessä ja Positive kuntoklubilta on kyselty

yhteistyön perään uudestaan.

Pedagodiili: 37,90 € sis. rajattoman kuntosalin ja ryhmäliikunnan. Vähintään 6 kk

sopimus. Liittymiskuukausi liittymisen hinnalla 20 € ja peruskauden päätteeksi yksi

ilmainen kuukausi.

Mietittiin yhteistyön kannattavuutta halvempien kuntosalien sekä

korkeakoululiikunnan keskellä. Todettiin kuitenkin, ettei yhteistyö ei sido muuhun

kuin yhteistyön mainostukseen.

Yritysyhteistyövastaava lähtee ajamaan asiaa yhdessä liikuntavastaavan kanssa,

aiotaan neuvotella muun muassa tutustumiskäynnit osaksi yhteistyön aloittamista.

13.3. Yhteistyö Suomen luokanopettajat ry

Suomen luokanopettajat ry:llä suunnitteilla oma haalarimerkki ja he pyysivät apua

merkkimyynnin kanssa. Kysellään tarkempia speksejä merkin valmistuttua.

Suomen luokanopettajat ry:n lehti ei saavuta opiskelijoita, joten laitetaan lehti tarjolle

ainejärjestötiloihin Ruusulaan ja Kasvistolle.

14. Ympäristö

Ei kummempia.

15. Alumnitoiminta

Ei kummempia.



16. Edunvalvonta

Kopo-miitissä keskusteltiin laitoksen ja opiskelijoiden välisestä yhteistyöstä,

oppiainekohtaisista POM-opinnoista, aktiivisemmasta kyselystä OPS-ryhmiin sekä

ainejärjestötiloista ja muista tilastrategioista.

Jäsenistöltä on tullut viestiä koskien vaikeuksia saada yhteyttä laitoksen vastaavaan

ulkomailla suoritettavaan OH3-harjoitteluun liittyen.

16.1. Avekki-koulutus

Jäsenistöltä tullut toive Avekki-koulutuksen järjestämiseen.

Täysi paketti maksaa noin 2000 € sisältäen simulaatiovaiheen ja todistuksen.

Koulutukseen mahtuu noin 30 osallistujaa. Jos paikat eivät täyty pedagolaisilla,

tarjotaan paikkoja myös muille kasvisainejärjestöille.

Koulutus kestää 16 h ja jakautuu kahdelle päivää. Kysytään koulutusta 19.-20.11. ja

26.-27.11. viikonlopuille.

17. Hupi

Syksylle suunnitteilla yhdet tavalliset sitsit, karaokeilta sekä minigames-ilta yhdessä

JAMKin insinöörien kanssa.

18. Kansainvälisyys

Emile ry suunnittelee kansainvälistä hengailuiltaa. Café Europan kanssa ollut

haasteita päivämäärän sopimisessa. Odotetaan Emilen postausta tapahtumasta

jaettavaksi Pedagon viestintäkanavissa.

18.1. Kv-tutoreiden haku



Haku on voimassa 30.10. asti. Pedagon kv-tutoreilta tulossa esittelyvideot

Instagramiin.

19. Kulttuuri

Käsityölahjoitus on saanut positiivista palautetta ja sitä on toivottu järjestettäväksi

uudelleen.

Käsityölahjoitus päättyy kokousta seuraavan viikon maanantaina 31.10.

Muistutellaan asiasta esimerkiksi läksykerhon mainostuksen yhteydessä: “tule

läksykerhoon tuomaan vikat käsityöt”.

20. Liikunta

Ei kummempia.

21. SOOL

SOOLin aluetoimijat ja SOOL-vastaavat järjestämässä kivaa tekemistä jäsenistölle

TP-startin merkeissä Ruusupuistolla 24.11.

SOOLin webinaarit ovat startanneet ja niistä ilmoitetaan Pedagon IG-stooreissa.

22. META

Opetus- ja kulttuuriministeriö on vierailemassa yliopistolla 15.11. OKL:ltä on toivottu

yhtä opiskelijaedustajaa. Emma Kola ja Minea Nirhamo ovat kiinnostuneita, joten

kysellään haittaako, jos tulee kaksi opiskelijaedustajaa.

Café Europassa järjestetään 5.11. kiitosilta ainejärjestötoimijoille.

Kokouskuulumiset: Emma Kola

23. Seuraava kokous ja kokouksen päätös



Seuraavan kokouksen ajankohta äänestetään Doodlen kautta.

Puheenjohtaja Tiia Hallamaa päätti kokouksen klo 19.01.

Jyväskylässä 24.10.2022

Tiia Hallamaa Siru Kirkelä

Puheenjohtaja Sihteeri

Saara Kaarakainen Minea Nirhamo

Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjantarkastaja


